
بازگشت قلعه نویی 
به تمرینات

حیــدر افســری سرپرســت تیــم 
یعات  شــا رد  مــو در  گهــر  گل 
حضــور امیرقلعه نویــی در تیــم 
ملــی می گویــد: »ایــن صحبت هــا 
همیشــه در مــورد قلعه نویــی 
ز  ا یکــی  و همیشــه  ا هســت. 
گزینه هــای اصلــی هدایــت تیــم 
ملی است ولی سر تمرین گل گهر 
حاضر اســت و با باشــگاه قــرارداد 
دارد. قلعه نویی همیشه به کارش 
تعهــد دارد و فعالیتــش را ادامــه 
می دهد. ســر تمرین هم در مورد 
این شــایعات با بازیکنان صحبت 
کــرد و گفــت توجهــی نکننــد. او 
حتــی مدتــی کســالت داشــت و 
نمی توانســت بــه تمریــن بیایــد 
امــا بــا مطرح شــدن این شــایعات 
بــا اینکــه هنــوز بهبــودی خــودش 
را کامــل بــه دســت نیــاورده، ســر 
تمریــن حاضر شــد تا به شــایعات 
پایــان بدهــد. او خیــال هــواداران 
را هــم راحــت می کنــد. »در کل، 
درون مجموعــه گل گهــر اصــاً 
صحبتــی در ایــن مــورد نیســت. 
همه صحبت ها از بیرون و فضای 
مجــازی اســت. این حواشــی برای 
گل گهــر و امیرقلعه نویــی در چنــد 
ســال اخیر وجود داشــته اما تمام 
مجموعــه تیم بــدون توجه به این 
حرف هــا کارش را ادامــه می دهد. 
همــه مــا تــاش می کنیــم تیــم از 

ایــن حواشــی دور باشــد.«

مشهد میزبان خیبر 
خرم آباد

بعد از حواشــی پیــش آمده درباره 
میزبانــی تیــم خیبــر در خرم آبــاد 
و مشــکاتی کــه بــر ســر زمیــن 
ورزشــگاه تختــی بــا اداره کل 
ورزش و جوانــان اســتان لرســتان 
بــه وجــود آمــد، حــالا مســئولان 
خیبــر تصمیــم بــه میزبانــی در 
مشــهد گرفته اند.مدیــران خیبــر 
بــا مســئولان مشــهدی بــه توافــق 
رســیدند و دو بــازی خانگــی بعدی 
را در ورزشگاه امام رضا)ع( مشهد 
برگــزار می کنند.ســازمان لیــگ 
فوتبــال نیــز ایــن مســأله را تأییــد 
و برنامــه جدیــدی را بــرای دو بازی 
خانگــی بعــدی خیبــر اعــام کرده 
اســت.هفته بیســت و چهــارم، 
شــنبه ۱۳ اســفند: خیبرخرم آباد- 
چوکا تالش  ساعت ۱۴:۴۵، هفته 
بیســت و ششــم، پنجشــنبه ۲۵ 
اســفند: خیبرخــرم آبــاد - خلیــج 
فــارس ماهشــهر، ســاعت ۱۵:۰۰.
هــر دو بــازی در ورزشــگاه امــام 

رضــا)ع(

محکومیت سنگین 
مس رفسنجان

ن  یکنــا ز با ضعیــت  و کمیتــه 
فدراســیون فوتبــال ســه رأی خود 
را دربــاره پرونده هــای مختلــف 

اعــام کــرد.
در پــی شــکایت مســیح زاهــدی 
از باشــگاه مــس رفســنجان، ایــن 
باشــگاه بــه پرداخــت مبلــغ ۹ 
میلیــارد و ۹۸۱ میلیون و ۹۰۰ ریال 
بابــت اصــل خواســته و مبلغ ۲۱۷ 
میلیــون و ۶۰۵ هــزار و ۴۲۰ ریــال 
بابــت هزینــه دادرســی در حــق 

خواهــان محکــوم گردیــد.
بــا توجــه به شــکایت امیرحســین 
صالحــی از باشــگاه دریا کاســپین 
بابــل، ایــن باشــگاه بــه پرداخــت 
مبلــغ ۵۵۰ میلیــون ریــال بابــت 
اصــل خواســته و مبلــغ ۱۱ میلیون 
و ۹۹۰ هــزار ریــال بابــت هزینــه 
دادرســی در حق خواهان محکوم 
شــد. در پرونده شــکایت باشــگاه 
ز عرفــان  شــمس آذرقزویــن ا
پورافــراز، کمیته وضعیــت دعوای 
خواهان را مســتنداً به بند ۱۱ ماده 
۱۱ آییــن نامــه دادرســی کمیتــه 

وضعیــت مــردود اعــام کــرد.
آرای صــادره ظــرف مــدت ۷ روز از 
تاریــخ ابــاغ در کمیتــه اســتیناف 
بــل  قا ل  تبــا فو ن  ســیو ا ر فد
تجدیدنظرخواهــی خواهــد بــود.
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داود سیدعباسی:

سپاهان شانس اول قهرمانی است

داود سیدعباســی ملــی پــوش ســابق کشــورمان دربــاره مدعیــان قهرمانــی 
ایــن فصــل لیــگ برتــر می گویــد: » بازی هــا حســاس و پیش بینــی خیلــی 
ســخت اســت، اما من معتقدم که ســپاهان نســبت به بقیه تیم ها شــانس 
بیشــتری دارد. ســرمربی ســپاهان بخوبی توانســت خودش را با لیگ برتر 
تطبیــق بدهــد و فکــر می کنــم آنهــا کمتریــن نوســان را دارنــد و شــانس اول 

محســوب می شــوند.«

میثم تیموری:

روی نوار بدشانسی هستیم

میثم تیموری بازیکن گل گهر ســیرجان درباره شــرایط فعلی تیمش در فصل 
جــاری می گویــد: » شــما اگــر از ابتــدای فصــل اتفاقــات داوری بازی هــای ما را 
بررســی کنید، به این نتیجه می رســید که ما در این بحث خیلی اذیت شــدیم. 
متأســفانه تیم ما در این فصل روی دور بدشانســی اســت. ما در تمام بازی ها 
موقعیت های خوبی داشتیم. حتی در دیدار با استقلال که در ورزشگاه آزادی 

برگزار شــد، تیم ما کاملاً مســتحق کســب هر سه امتیاز بود.«

محمدرضا خالدآبادی:

آقا مهرداد پنالتی گیر تر است

محمدرضا خالدآبادی در مورد اینکه اگر در ضربات پنالتی تعویض نمی شــد 
تــا چــه انــدازه ایــن احتمــال وجود داشــت پنالتی بازیکنــان مس را مهــار کند، 
اینگونه جواب داد: » پاســخ دادن به این ســؤال کمی ســخت اســت، چرا که 
اتفاقات در فوتبال قابل پیش بینی نیست. شاید می توانستم پنالتی مسی ها 
را مهــار کنــم امــا آقا مهرداد پنالتی گیر بهتری اســت و بــا توجه به تجربه ای که 

دارد، شــرایط روحــی او برای ضربــات پنالتی بهتر بود.«

در آینه
   چهارشنبه  3  اسفند 1401  سال بیست و ششم  شماره 7254فوتبال ایران

جواد نباید رفیق نیمه راه باشد

باقری نیا: نکونام که مدام از مربی حرفه ای صحبت می کرد!
ت  پیشکســو ی نیــا  قر با مجیــد 
خوزســتانی فوتبــال کشــورمان در 
واکنــش بــه اســتعفای جــواد نکونام 
از هدایــت تیــم فــولاد می گویــد: 
»نکونــام از زمانــی کــه بــه فوتبــال 
خوزســتان آمــد از مربــی حرفــه ای 
صحبــت کــرده اســت امــا تعجــب 
کــردم کــه چــرا او بعــد از پیــروزی 
فــولاد و در حالــی کــه بایــد دو روز 
یــی بــه  رم نها دیگــر در یک چهــا
میــدان بــرود، حــرف از اســتعفا زد و 
انتظــار چنیــن رفتــاری از ایــن مربــی 
مــروز شــغل  حرفــه ای نیســت. ا
مربیگــری معلــوم اســت امــا فردای 
آن مشــخص نیســت و بــه نظــر مــن 

یک مربی تا زمانی که شــاغل اســت 
باید بدون توجه به هر گونه حواشی 
بــه کار خــود ادامه دهــد. حتی گفته 
می شــود کــه پیــش از ایــن مدیــران 
فــولاد تصمیــم بــه اخــراج نکونــام 
گرفتــه بودند امــا آیا مدیران فولادی 
که بالغ و عاقل هســتند مربی موفق 
خــود را اخــراج می کننــد؟« او انتظــار 
دارد کــه نکونــام در آســتانه بــازی 
حســاس مقابــل الهــال عربســتان 
نــگاه حرفــه ای بــه شــرایط تیمــش 
داشــته باشــد: »اکنــون فــولاد بایــد 
خود را برای یک بازی بســیار ســخت 
آماده کند و باز هم تأکید می کنم در 
ایــن مقطع آقای نکونــام نباید رفیق 

نیمــه راه باشــد و حــرف از اســتعفا 
بزنــد. حتــی اگر همــه از آقای نکونام 
ناراضــی باشــند که اصاً هــم به این 
صورت نیســت، در این مقطع حرف 
از اســتعفا زدن شــیرازه تیم را از هم 
می پاشــد. بــه نظــر مــن ایــن رفتــار 
آقــای نکونــام عجیــب و غریــب بود. 
تأکیــد مــن بــر ایــن اســت کــه آقــای 
نکونــام بایــد بماند و تمــام تمرکزش 
روی بازی بعدی فولاد در یک چهارم 
نهایــی لیگ قهرمانان آســیا باشــد تا 
افتخارآفرینی فولاد در ادامه مســیر 
بــرای فوتبــال ایــران تکمیــل شــود و 
حتــی خــود نکونــام هم در نشســت 
خبری پیش از بازی عنوان کرده بود 

کــه بــه قطــر آمده ایم تا تاریخ ســازی 
کنیم و اینکه ۲۴ ســاعت بعد از این 
صحبــت حــرف از اســتعفا می زنــد، 
اصــاً حرفــه ای نیســت. فــولاد دو، 
سه روز تا بازی بعدی فرصت دارد و 
اکنــون نکونام باید بــه فکر ریکاوری 
بازیکنانــش باشــد و ایــن اتفاقــات 
بایــد فرامــوش شــود، ضمــن اینکــه 
خوشــبختانه همــه از آقــای نکونــام 
حمایــت داشــتند. پــس بایــد اجــازه 
داده شــود این مسابقات تمام شود 
و ان شــاءالله با موفقیت فولاد باشد 
و بعد مســئولان باشگاه و نکونام در 
جلســه ای روبــه روی هم بنشــینند و 

مردانــه حرف هایشــان را بزننــد.«

ویسی: نکونام نباید فولاد را تنها بگذارد

کی روش دیکتاتور شد و ماندنش مضر بود
عبدالله ویســی ســرمربی ســابق فولاد خوزســتان که این فصل به خاطر جراحی کمرش خانه نشــین بود، در مورد پیروزی قرمزپوشــان اهوازی در لیگ قهرمانان آســیا، تقابل بعدی با الهلال، وضعیت ســرمربی 

تیم ملــی و... صحبت های جالبی دارد.

   فولاد به عنوان تنها نماینده 
بازمانده ایران در لیگ قهرمانان 

آسیا، دوشنبه شب مقابل 
الفیصلی عربستان به میدان رفت 

و توانست با یک گل ببرد و به 
مرحله بعد صعود کند. چه نظری 

در مورد این بازی دارید؟
اول بایــد بگویــم الفیصلــی در حد فولاد 
نبــود و تیمــی در انــدازه  تیم هــای لیــگ 
یکــی بــود کــه از فــولاد فقــط انتظــار 
می رفــت ببــرد چــون اگر نمی بــرد خیلی 
بــد بــود. بعــد هــم بایــد بگویــم از ایــن 
پیــروزی خیلــی خوشــحالم و بــه مــردم 

خوزســتان تبریک می گویــم. بعد از این 
صعــود، واقعــاً فرقــی نمی کــرد فــولاد به 
کــدام تیــم می خــورد چــون هــر ۳ تیــم 

ســخت هســتند.
   اما الهلال به نسبت ۲ تیم دیگر 

به نظر برای فولاد بهتر است...
۳ تیــم واقعــاً خــوب و قــوی هســتند 
امــا الشــباب و الدحیــل صدرنشــین 
لیگ های عربســتان و قطر هستند ولی 
الهــال در رده چهــارم، پنجــم قــرار دارد 
که این مســأله نشــان می دهــد الهال، 

قرعــه بهتــری بــرای فــولاد اســت.
  اتفاق عجیبی که بعد از پیروزی 

فولاد مقابل الفیصلی افتاد، 
استعفای جواد نکونام بود که به 

نظر می رسد حتی اگر حق داشت 

کنار برود اما در زمان خوبی انجام 
نشد.

مــن نمی دانــم چــرا ایــن کار را کــرد امــا 
کار درســتی نبــود. تیمی کــه با این همه 
هزینــه، قرار بــود بــرای قهرمانی بجنگد 
در لیگ برتر، در رده دهم قرار دارد و در 
جــام حذفــی هم کارش ســخت اســت. 
نکونــام حــالا کــه فولاد توانســت صعود 
کنــد، نباید تیــم را تنها بگذارد. حتی اگر 
این اســتعفا یک نمایــش برای اعتراض 
به برخی مسائل بود، زمان خوبی انجام 
نشــد و بایــد تا آخر فصــل بماند و کارش 
را دنبال کند. من فکر می کنم باشــگاه، 
هــواداران، بازیکنــان و همــه عوامل هر 
کاری کــه بایــد انجــام می دادنــد، انجــام 

دادنــد و بهانه ای وجود نداشــت.

  به بازی فولاد و الهلال بپردازیم. 
فکر می کنید تیم نکونام باید با چه 

شیوه ای بازی کند که بتواند ببرد؟
 الهال تیمی بســیار حرفه ای اســت که 
بــزرگ فکــر می کند و بــزرگ کار می کند. 
بازیکنــان و کادر حرفــه  ای و بزرگــی دارد 
کــه بحــث تاکتیکــی و تکنیکی یک ســر 
قضیه اســت و بحث اینکه حرفه ای کار 
کنیــم طــرف دیگــر. الهــال تیــم بســیار 
بســیار خطرناکــی اســت که بایــد مقابل 

آن، باهــوش باشــیم.
  فکر می کنید فولاد باید عقب 

بکشد و به دنبال ضدحمله باشد یا 
اینکه تهاجمی کار را دنبال کند؟

از نظر خودم تیمی که عقب بکشــد گل 
می خورد و اگر جلو هم برود کار ســخت 
می شــود. پــس بایــد میانه میــدان را در 
اختیار داشت و بعد از آن اتفاقات بازی، 

نتیجه را مشــخص می کند.
  این روزها بحث در مورد سرمربی 

تیم ملی هم زیاد است و هنوز 
سرمربی معرفی نشده. چه نظری 

در این مورد دارید؟
در مــورد ســرمربی تیم ملی بایــد زودتر 
تصمیم گیــری شــود چــون ایــن مســأله 
احتــرام بــه مــردم اســت. تیم هایــی کــه 
جام جهانی رفتند، نهایتاً یکی، دو هفته 
بعــد در مــورد سرمربی شــان تصمیــم 
گرفتنــد. مــا هم بایــد ســریع تر تصمیم 
بگیریــم. اگــر قرار اســت مربــی خارجی 
بیایــد بایــد در حد تیم اول آســیا باشــد، 
اگــر نــه مربــی خــوب داخلی هــم داریم 
کــه شــناخت خوبی روی فوتبــال ایران و 

بازیکنــان دارند.
  الان بحث امیر قلعه نویی خیلی 

جدی است. شما موافق این 
مسأله هستید؟

 صددرصــد موافــق هســتم. جــدا از 
لیســتی، مــن فکــر  بحث هــای ژورنا
می کنــم علــی دایــی و امیــر قلعه نویــی 
مربیانی باتجربه هستند که قباً تجربه 
حضــور در تیــم ملــی را داشــتند. ضمن 
اینکــه در فوتبال ایران قهرمانی کســب 
کردنــد و موفق بودند. به لحاظ پرســتیژ 

و شــخصیت هــم در ســطح تیــم ملــی 
هســتند کــه ایــن مســأله می توانــد بــه 

فوتبال مــان کمــک کنــد.
  برای گزینه های خارجی هم بحث 

ر نار مطرح شده بود.
رنــار هــم مربی خوبی اســت و اگر بحث 
خارجی مطرح باشــد او می تواند به تیم 

ایــران کمک کند.
  شما جزو طرفداران کارلوس 

کی روش بودید و همیشه از او 
حمایت می کردید. رفتن او به نفع 

فوتبال ایران بود یا ماندنش؟
مــن ۳، ۴ ســال اول طرفــدارش بــودم 
و از او حمایــت می کــردم کــه هــم در 
تمریناتــش حاضــر می شــدم و هــم 
تلفنــی بــا هــم در ارتبــاط بودیــم امــا 
بعــدش، آن چیزی که باید می بود نبود 
و بیشتر سمت حاشیه رفت. کی روش 
دیکتاتور شده بود و می خواست همه 
چیز تحت نظر خودش باشــد. بیشــتر 
بــه حاشــیه فکــر می کــرد کــه بــا ایــن 
تفکــرات، ماندنــش مضــر هــم بــود. او 
در جــام جهانی هــم کمکی نکرد و بعد 
از ۳، ۴ ســال نــه بازیکــن جدید به تیم 
ملــی بــرد و نــه کار خاصــی انجــام داد. 
در حالــی کــه بــا مربــی ایرانــی قهرمــان 
آســیا هــم شــدیم امــا بــا کــی روش نــه. 
بــه نظــرم آوردنــش کار درســتی نبــود و 

رفتنــش بهتــر بود.
   شما این روزها چه می کنید؟ بعد 

از عمل جراحی کمرتان، پیشنهادی 
داشتید؟

خــدا را شــکر عمــل جراحــی ام خوب 
بــود و راضــی هســتم. در ایــن مــدت 
۲، ۳ پیشــنهاد لیــگ یکــی داشــتم 
امــا منتظــر می مانــم ببینــم خــدا چه 

می خواهــد.
  یعنی منتظر پیشنهاد لیگ برتری 

هستید؟
اگــر باشــد در اولویــت اســت امــا لیــگ 
یکــی هم اگــر از تیم هــای مدعی صعود 
پیشــنهاد داشــته باشــم قبــول می کنــم 
چــون فکر می کنــم نگه داشــتن تیم در 

لیــگ یــک هنر نیســت.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 الهلال تیمی بسیار 
حرفه ای است که 
بزرگ فکر می کند 

و بزرگ کار می کند. 
بازیکنان و کادر 

حرفه  ای و بزرگی دارد 
که بحث تاکتیکی 
و تکنیکی یک سر 

قضیه است و بحث 
اینکه حرفه ای کار 
کنیم طرف دیگر. 
الهلال تیم بسیار 

بسیار خطرناکی است 
که باید مقابل آن، 

باهوش باشیم


